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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van Oud-Utrecht op 14 mei 2025 in de hal van het Stadhuis te 
Utrecht 
 
Aanwezig: zie presentielijst 
 
1. Opening 

Dick de Jong opent voor de laatste keer als voorzitter van Oud-Utrecht de vergadering om 19.30 uur en 
heet allen van harte welkom bij deze Algemene Ledenvergadering. Vandaag is de ALV te gast in het 
Stadhuis van Utrecht, de locatie waar in 1923 Oud-Utrecht is opgericht. Tot op heden werd hier nog niet 
eerder een ALV gehouden, een hele bijzondere gelegenheid dus. 
Op verzoek van vicevoorzitter Arthur Kocken wordt aan agendapunt 6a een besluitpunt toegevoegd, 
namelijk de toekenning van het Oud-Utrecht erelidmaatschap aan Dick de Jong, hetgeen met een groot 
applaus wordt geaccordeerd. Met deze toevoeging wordt de agenda vastgesteld.  
Na de benoeming van de nieuwe bestuursleden onder agendapunt 6 zal de vergadering worden voortgezet 
onder voorzitterschap van de dan benoemde nieuwe voorzitter Chantal Hakbijl en met toevoeging aan de 
bestuurstafel van Jan van Muilekom als nieuw bestuurslid. 
Afmeldingen zijn ontvangen van Tijn Pieren, Paulus Jansen, Wilbert Smulders, Leen Dorsman en Jan van 
Zanen. Allen laten weten in te stemmen met de ingezette koers van Oud-Utrecht en zij wensen Dick een 
mooie laatste vergadering en bedanken hem voor zijn inzet voor Oud-Utrecht.  
Ook kan bestuurslid Froukje van der Meulen helaas niet aanwezig zijn. 
 

2. Verslag ALV d.d. 28 mei 2024 
Er zijn geen vragen c.q. opmerkingen over het verslag, wat derhalve ongewijzigd vastgesteld wordt, met 
dank aan de opsteller Marjan Hulman. Na deze ALV zal zij stoppen als notulist van Oud-Utrecht en met 
bloemen en waarderende woorden wordt zij bedankt voor haar inzet de afgelopen vijf jaar.  

 
3. Jaarrekening 2024 en verslag verificatiecommissie 

Jan Bots, penningmeester, licht dit agendapunt toe. De stukken zijn meegestuurd met de uitnodiging voor 
de ALV, en worden ook via een PowerPointpresentatie getoond.  
 
3.1 Exploitatie 2024 en balans per 31 december 2024 

Exploitatie 2024 
Uit de stukken blijkt dat er in 2024 een positief saldo was van € 417, ongeveer gelijk aan de € 500 die 
begroot was.  
Aan de batenkant waren de inkomsten ongeveer € 2.000 hoger dan begroot, onder andere door 
hogere inkomsten van het tijdschrift. Aan de lastenkant waren de uitgaven ook ongeveer € 2.000 
hoger dan begroot, met name door de kosten van de herdruk van het boekje De Utregse Vollekestoal, 
die niet begroot waren voor 2024.  
Zoals in een vorige ALV is verzocht, is bij een aantal posten vermeld hoe het saldo van inkomsten en 
uitgaven tot stand is gekomen.  
Gevraagd wordt naar de herkomst van het hoge bedrag voor de kosten van de Nacht en de 
Wijkentours. Uitgelegd wordt dat deze uitgaven onder meer zijn besteed aan het inhuren van een 
projectmanager en communicatiemedewerker, beveiliging/bewaking, sprekers/artiesten, techniek in 
Academiegebouw, Domkerk en instituut Cervantes.   
Marlyne Stolker vraagt wat de stand van zaken van de Stichting Publicaties Oud-Utrecht (SPOU) is en 
of het niet logischer zou zijn om de kosten van de herdruk van het boekje De Utregse Vollekstoal via 
hun jaarrekening te laten lopen.  
Jan van Muilekom, aankomend bestuurslid, licht toe dat de SPOU gereactiveerd wordt. Er is een nieuw 
bestuur en de eerste publicatie die via de SPOU zal worden uitgegeven is in voorbereiding. Er is wel 
overwogen om de herdruk van de Utregse Vollekstoal via de SPOU te laten lopen, maar hier is van 
afgezien omdat de eerste herdruk ook via Oud-Utrecht is gegaan.  
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3.2 Balans per 31-12-2024 

Jan Bots licht toe dat het hogere bedrag van de geldmiddelen ten opzichte van 2023 verklaard kan 
worden doordat de subsidie voor de Nacht en de wijkentours in 2024 reeds voor twee jaar is verleend, 
en dat hiervoor € 30.000 vooruit is ontvangen. 
Piet Hagenaars merkt op dat de vooruitbetaalde subsidie voor de Nacht niet terugkomt in de begroting 
voor 2026. Opgemerkt wordt dat, omdat de subsidie al eerder verleend is, deze in de begroting van 
2026 niet als baten is opgenomen, en bij de lasten is, zoals ook in de voetnoot is aangegeven, alleen 
het saldo opgenomen. Een opmerkzaam lid geeft aan dat deze subsidie hoogstens in de begroting 
2025 zichtbaar zou kunnen zijn, en deze is vorig jaar al vastgesteld.   
Met applaus wordt vervolgens de Jaarrekening 2024 door de ALV geaccordeerd. 
 
Vervolgens wordt de ALV op een ludieke manier onderbroken met de aankondiging van een speciale 
gast. Onder luid applaus komt burgemeester Dijksma de zaal binnen voor een officieel moment. Met 
grote waardering benoemt zij de enthousiaste inzet van Dick de Jong voor de stad Utrecht. Niet alleen 
als zeer actieve voorzitter van Oud-Utrecht, maar ook als voorzitter van de Kiwanis, schrijver van 
columns voor de DUIC en zijn bijdrage aan de Stichting TussenThuis. Volgens de burgemeester neemt 
Dick iedereen letterlijk en figuurlijk mee in de stad Utrecht. Met hem heeft Utrecht haar eigen 
Herodotus! Als dank en waardering reikt de burgemeester onder groot applaus de Speld van de Stad 
Utrecht uit aan de Dick.  
 

3.3 Verslag verificatiecommissie en decharge bestuur 
De verificatiecommissie die de jaarstukken heeft beoordeeld bestond dit jaar uit: Willemijn Bankí, 
Francien Rotteveel en Annemieke Postema.  
Op 24 februari 2025 is een controle uitgevoerd op de financiële verantwoording van de vereniging 
over de jaarcijfers over het jaar 2024. 
De verificatiecommissie heeft vastgesteld dat gedurende het boekjaar een ordelijke administratie is 
gevoerd van de inkomsten en de uitgaven van de vereniging. Tevens heeft de verificatiecommissie 
vastgesteld dat de geboekte inkomsten en uitgaven zijn weergegeven in een overzichtelijke 
vastlegging van gegevens en dat deze op een juiste en volledige wijze zijn verantwoord in de 
jaarrekening 2024 inclusief de balans per 31 december 2024. Met complimenten aan de 
penningmeester voor de inzichtelijk gevoerde administratie. 
De verificatiecommissie stelt de ALV voor om het bestuur décharge te verlenen met betrekking tot het 
gevoerde financiële beleid in 2024.  
Met applaus van de ALV wordt vervolgens met dit voorstel ingestemd en décharge verleend aan het 
bestuur.  

 
4. Begroting 2026 

Jan Bots licht de begroting kort toe. Bij de baten zijn de inkomsten van de contributies hoger begroot 
vanwege de voorgestelde verhoging van de contributie van de gewone leden met € 2,50 per maand. Bij de 
lasten zijn vooral de kosten voor publicaties hoger begroot. De overige lasten en baten zijn soortgelijk als 
andere jaren begroot, waarmee het uiteindelijke overschot/tekort uitkomt op 0.  
Peter Ruys vraagt of de € 1.000 rente niet te optimistisch begroot is. Jan Bots legt uit dat dit haalbaar is 
vanwege de renteopbrengst van de € 30.000 subsidie die vooraf ontvangen is en de renteopbrengst van de 
contributies die aan het begin van het jaar geïnd zijn. 
Vervolgens wordt de begroting met applaus geaccordeerd en wordt expliciet ingestemd met de 
voorgestelde verhoging van de contributie voor gewone leden van € 42,50 naar € 45,00.  
Veel dank aan Jan Bots en waardering voor het opstellen van de financiële stukken en zijn vervulling van 
het penningmeesterschap van Oud-Utrecht.    
 

5. Benoeming verificatiecommissie voor het boekjaar 2025 
Het is de bedoeling dat elk jaar een nieuw lid voor drie jaar aantreedt in de verificatiecommissie en dat het 
lid dat het langste zitting heeft aftreedt. Aftredend lid in 2025 is Willemijn Bankí, met dank voor haar inzet. 
Voorgesteld wordt om Peter Hornstra voor de komende drie jaar als lid van de verificatiecommissie te 
benoemen. De kascommissie zal dan bestaan uit Francien Rotteveel, Annemieke Postema en Peter 
Hornstra. Dit wordt bij acclamatie geaccordeerd.  
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6. Bestuurswisselingen 2025 - 2026.  

Bij dit agendapunt neemt vicevoorzitter Arthur Kocken het voorzitterschap over van Dick de Jong.  
a. Aftredend bestuurslid en voorzitter Dick de Jong in verband met het bereiken van de maximale 

benoemingstermijn. Tevens toegevoegd aan dit agendapunt het voorstel tot benoeming van Dick de 
Jong als erelid van Oud-Utrecht.  
In zijn toespraak laat Arthur Kocken het 10-jarig bestuurslidmaatschap van Dick de Jong de revue 
passeren. Allereerst sluit hij zich aan bij de lovende woorden van de burgemeester. 
Met trefwoorden als aanwezig/betrokken/snel/verbindend/enthousiasmerend/improviserend/ 
bescheiden/gezelligheid typeert hij Dick en alles wat hij gedaan heeft voor de vereniging. Met als 
dank een bos rozen in de kleur van de stad Utrecht en een groot applaus wordt zijn 
bestuurslidmaatschap afgesloten.  
Bij acclamatie wordt Dick vervolgens tot erelid van Oud-Utrecht benoemd en krijgt hij de 
bijbehorende oorkonde uitgereikt.   
Dick bedankt voor alle aandacht en waardering en aan de hand van een fotoreportage neemt hij de 
aanwezigen mee in hetgeen door Oud-Utrecht tot stand is gebracht tijdens de jaren van zijn 
bestuurslidmaatschap, waarbij hij benadrukt dat dit tot stand is gekomen door het vele gezamenlijke 
werk van commissies, redacties en andere vrijwilligers. Veel zaken waar Oud-Utrecht, als grootste 
historische vereniging, trots op kan zijn.   

b. Voordracht Chantal Hakbijl als bestuurslid en voorzitter. In haar introductie vertelt Chantal dat Dick 
haar op het juiste moment vroeg om bestuurslid en ook voorzitter van Oud-Utrecht te worden. Ze 
wilde graag iets actiefs doen in Utrecht op het gebied van erfgoed, dus een bestuurslidmaatschap van 
Oud-Utrecht zou heel passend zijn. Ongeveer 10 jaar geleden is zij ooit al een aantal jaren lid geweest 
van de CCE. Ze vindt het een eer om voorzitter van OU te zijn en vanuit het bestuur te zorgen dat de 
activiteiten van OU doorgang vinden. 
Chantal wordt met applaus tot bestuurslid en voorzitter van Oud-Utrecht benoemd.  

c. Voordracht Jan van Muilekom als bestuurslid. Jan vertelt dat hij als historicus gegrepen is door de 
lokale Utrechtse geschiedenis. Na zijn pensioen is hij actief geworden bij Domunder, Gilde Utrecht en 
hij wil zich graag ook verdienstelijk maken als bestuurslid van Oud-Utrecht. Hij zal zich richten op het 
vrijwilligersbeleid en hij is vanuit het bestuur van OU gedelegeerd in het bestuur van de SPOU. Ook 
het verder aanhalen van de banden met de universiteit staat op het programma.  
Ook Jan wordt met applaus tot bestuurslid van Oud-Utrecht benoemd.  

d. Jan Bots wordt na zes jaar bestuurslidmaatschap voorgedragen voor herbenoeming voor de derde 
termijn. De herbenoeming wordt met applaus bevestigd.  

 
Uit de vergadering komt de vraag of het bestuur of de ALV de voorzitter van de vereniging benoemt.  
Geantwoord wordt dat alleen de voorzitter benoemd wordt door de ALV, de secretaris en penningmeester 
worden door het bestuur benoemd.  
 
Hierna neemt Chantal Hakbijl het voorzitterschap van de vergadering over.  
 

7. Jaarverslag 2024 
Het jaarverslag wordt met applaus vastgesteld, met dank aan Hansje Amelink, Jetty Krijnen en de 
commissies en redacties voor het samenstellen van het jaarverslag.  

 
8. Concept-jaarplan 2025 

Het concept-jaarplan 2025 is als bijlage bij de ALV stukken op de website beschikbaar gesteld.  
Arthur Kocken licht toe dat de bespreking van het jaarplan een nieuw fenomeen is op de agenda van de 
ALV. Zoals gemeld in de beleidskoers die vorig jaar in de ALV is vastgesteld is het de bedoeling om ieder 
jaar een Jaarplan op te stellen, waarin de thema’s worden benoemd die in een jaar worden opgepakt, 
bedoeld als focus zonder een keurslijf te zijn. Het voorliggende Jaarplan is voorgelegd aan en aangevuld 
door de commissies en redacties. De bedoeling is om in het najaar een concept jaarplan 2026 op te stellen 
en aan de commissies voor te leggen en in een volgende ALV een jaarplan voor 2026 en 2027 vast te 
stellen.  
Het jaarplan wordt met applaus geaccordeerd.  
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9. Sociale veiligheid: aanstelling vertrouwenscontactpersonen Marlyne Stolker en Tijn Pieren 
Dit agendapunt is geagendeerd omdat Oud-Utrecht het als vereniging belangrijk vindt om zorgvuldig om te 
gaan met iedereen en de mogelijkheid tot melden van misstanden te bieden. 
In zijn toelichting meldt Jan van Muilekom, als portefeuillehouder vrijwilligerswerk in het bestuur, dat Oud-
Utrecht inmiddels een aantal stappen heeft gezet in het kader van sociale veiligheid. Voor de definitie van 
de verschillende vormen van grensoverschrijdend gedrag wordt uitgegaan van de definitie van de 
Vereniging Nederlandse Organisaties Vrijwilligerswerk (NVO), een nadere uitleg is op hun website te 
vinden (https://www.vrijwilligerswerk.nl).  
Het bestuur heeft twee personen benaderd met de vraag of zij voor Oud-Utrecht als 
vertrouwenscontactpersoon zouden willen fungeren, zijnde Marlyne Stolker en Tijn Pieren. Zij zijn beiden 
oud-bestuurslid, kennen de vereniging goed en zijn bereid om deze taak op zich te nemen. Zij kunnen een 
luisterend oor zijn en eventueel doorverwijzen naar en terugvallen op een professionele 
vertrouwenspersoon van de Sesam Academie. Het protocol zal nog verder uitgewerkt worden en 
binnenkort is er een aparte pagina hierover op de website te vinden.  
De vertrouwenscontactpersonen zijn te benaderen via het mailadres vertrouwenspersoon@oud-utrecht.nl  
Met dank aan Marlyne en Tijn voor hun bereidheid wordt dit agendapunt afgesloten.  

 
10. Mededelingen vanuit de vereniging 

De agenda van deze ALV is iets ingekort met het oog op het afscheid van Dick de Jong. In verband daarmee 
wordt het gebruikelijke agendapunt “Mededelingen uit de vereniging” schriftelijk afgehandeld. De 
commissies en redacties zijn gevraagd om hun mededelingen schriftelijk aan te leveren. Deze bijdragen 
zullen worden samengevoegd tot een bijlage bij dit verslag, zodat de leden alsnog kennis kunnen nemen 
van hetgeen de commissies en redacties te melden hebben.  

 
11. Rondvraag 

Ook in verband met de ingekorte vergadertijd is aan de leden gevraagd punten voor de rondvraag 
voorafgaand aan de ALV per mail in te dienen bij het bestuur. Hierop zijn twee vragen ontvangen. 
a. Arjan den Boer, eindredacteur van het Tijdschrift, stelt voor om de huidige frequentie van het 

Tijdschrift van 6 keer per jaar à 28 pagina’s (168 pagina’s totaal), te verlagen tot 5 keer per jaar, maar 
dan met 44 pagina’s (220 pagina’s in totaal), tegen dezelfde kosten. 
Zowel de redactiecommissie als het bestuur zijn benieuwd wat de leden hiervan vinden. Men wordt 
verzocht om een reactie op dit voorstel te mailen aan redactie.tijdschrift@oud-utrecht.nl. Na afloop 
van de vergadering kan ook contact worden gezocht met Arjan den Boer of Kaj van Vliet.  
Op de vraag van een van de leden wat de reden voor dit voorstel is antwoordt Arjan dat er in het 
nieuwe voorstel meer ruimte is voor beeld bij artikelen, en ook volgen de edities in de huidige setting 
elkaar soms snel op, het nieuwe voorstel geeft meer ruimte voor het verwerken van de kopij.   

b. Annemiek Roessen vraagt aandacht voor de Grote Excursie, dit jaar in het kader van 80 jaar vrijheid, 
die plaatsvindt op en rond de Maliebaan op 21 juni a.s. Opgeven kan via de website, er is nog plaats! 

 
12. Vacatures 

Aandacht wordt gevraagd voor een aantal vacatures binnen de vereniging, die ook op de website te vinden 
zijn. Er zijn meer actieve leden nodig: de vereniging doen we met elkaar!  
Ook als men graag bij wil dragen en er is geen specifieke vacature: open sollicitaties en nieuwe initiatieven 
zijn altijd welkom! 
 

13. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.05 uur de vergadering, onder dankzegging voor de aanwezigheid en inbreng van 
eenieder. Hierna is er in de foyer de mogelijkheid om onder het genot van een drankje Dick te bedanken 
en kennis te maken met de nieuwe bestuursleden.  
 
 
 

  

https://www.vrijwilligerswerk.nl/
mailto:vertrouwenspersoon@oud-utrecht.nl
mailto:redactie.tijdschrift@oud-utrecht.nl
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Bijlage bij Verslag ALV d.d. 14 mei 2025 

 

Mededelingen uit de Vereniging 
Omdat we tijdens de ALV van 14 mei 2025 moeten woekeren met de beschikbare tijd heeft het 

agendapunt ‘mededelingen uit de vereniging’ deze keer een schriftelijke vorm. Dit overzicht zal 

worden toegevoegd aan het verslag van de ALV. 

 

Mededelingen van de Activiteitencommissie 
1. Naamswijziging 

We gaan als Activiteitencommissie onze naam wijzigen. Na deze ALV gaan we verder als Commissie 

Historisch Café en Lezingen. Met deze naam wordt het duidelijker wat wij als commissie wel en niet 

doen. 

2. Entreeverhoging bij lezingen in het Bartholomeus 

De entreeprijs voor een lezing in het Bartholomeus wordt per 1 september 2025 verhoogd. Een 

kaartje kost nu nog €5.-, dat wordt €7,50 

Met deze prijsverhoging zorgen we ervoor dat zowel het Bartholomeus als de vereniging Oud-

Utrecht geen verlies lijden. De toegang tot het Historisch Café blijft gratis. 

3. Consumpties bij lezingen in het Bartholomeus 

Indien bezoekers aan een lezing graag een consumptie willen, kunnen ze dat vooraf kopen. Samen 

met een entreebewijs betalen zij 12,50 voor koffie / thee vooraf en een drankje in de pauze. Bij de 

entree krijgt een bezoeker twee muntjes. Mochten bezoekers vooraf geen consumpties hebben 

gekocht, kunnen ze dat alsnog bijkopen als zij zich aanmelden. 

Dit gaan wij invoeren bij de eerste lezing van september. De reden is dat het voor Bartholomeus voor 

en tijdens de lezing teveel tijd kost om bestellingen af te rekenen met pin. 

4. Samenstelling commissie Historisch Café en Lezingen. 

De commissie bestaat uit Joost Boomsma (voorzitter), Esther van der Hei, Piet van Dijck en Peter 

Gieling. Op 13 juni 2025 gaat Gerrit Huisman onze commissie verlaten na een lidmaatschap van 

zeven jaar (1 april 2018). 

 

Mededelingen van de Commissie Cultureel Erfgoed (CCE) 
Louis Rutten, Kees Geevers, Arthur Kocken, Ben van Diest, Pieter Buisman, Jaap Jan Steensma, Frans 
de Nooij , Raphaël Rijntjes, Jan Hoogerland, Tom de Zeeuw, Ronald Willemsen  
  
De CCE heeft een wijziging doorgemaakt. Ronald Willemsen is Eduard van der Biezen opgevolgd als 
voorzitter en Louis Rutten heeft de taken van voormalig secretaris Kees Geevers overgenomen.  
Elk jaar stellen wij een themalijst vast met onze doelen. Dit jaar zal er meer accent worden gelegd op 
de acties die we (maandelijks) ondernemen.  
  
Actiepunten CCE 2025 

• Post 65: Hier gaan we de pareltjes zoeken. Onderzoeken of Erfgoed dat niet op de lijst 

gekomen is, mogelijk in een Omgevingsplan kan worden opgenomen. 

• Catharijne Convent, renovatieplannen nauwlettend volgen. 

• Utrechtse architecten 1975 – 2000: komen tot inventarisatie en publicatie in de vorm van 

een boek. 
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• Molen Rijn en Zon: Ondersteunen molenaar Jan Wilten om te komen tot een malende 

korenmolen. Nadenken over publicatie (geschiedenis, bouw molen, renovaties). 

• Parken zijn een aandachtgebied 

  
Een hele lijst waarin CCE-leden samenwerken om daar dit jaar ook weer resultaat uit te halen. 

 

De communicatiecommissie in actie 
Ook in 2025 is de website van Oud-Utrecht steeds actueel. Er staan nieuwe (video)verslagen van 

historische cafés en de Van der Mondelezing over de Stichtse Landbrief. Er zijn bijzondere erfgoed-

gebeurtenissen toegelicht: de vondst van Romeinse munten in Bunnik en de waterput van keizer 

Karel V op de Neude. Extra aandacht was er voor de viering van 80 jaar vrijheid in Utrecht. Daarnaast 

ging de reeks activiteiten rond De Gemeenschap 100 jaar van start: de website van Oud-Utrecht is 

het centrale punt voor alle acht organisaties die in dit project samenwerken.  

Inmiddels is ook de derde nieuwsbrief aan de leden en belangstellenden verzonden.  

Op 28 juni 2025 treedt de European Accessibility Act (de Europese Toegankelijkheidswet) in werking. 

Die stelt eisen aan de toegankelijkheid van de website voor mensen met een beperking, bijvoorbeeld 

slechtzienden. De communicatiecommissie onderzoekt hoe hierin te voorzien. 

Een andere discussie gaat over de wijkentoers en de Nacht van de Utrechtse Geschiedenis. We 

pleiten ervoor de wijkentoers meer te integreren in het andere werk van Oud-Utrecht. En we maken 

betere afspraken over onze dienstverlening rond de Nacht van de Utrechtse Geschiedenis. 

De communicatiecommissie heeft een andere taakverdeling: Wendy van der Steen was al 

eindredacteur van de nieuwsbrief en is dat nu ook voor de website. En ook de samenstelling is 

anders. Nieuw lid van de commissie is Marc Engberts. Dorothée Melse-van Dooren werkte mee aan 

het actueel cultureel erfgoednieuws maar moest om gezondheidsredenen afhaken. De commissie 

zoekt nog uitbreiding bij het beheer en de redactie van de website.  

Technische wijzigingen waren er ook: het programma voor het verzenden van de nieuwsbrief 

Mailchimp is te duur geworden, dat gaat voortaan met het programma Brevo. En vanwege de 

ontwikkelingen in de wereld communiceren we voortaan (ook) via Signal en Bluesky. De commissie 

blijft alert op de inzet via de verschillende sociale-media-platforms.  

 

Mededelingen vanuit de evenementen commissie 
Willemijn Banki, Chris Kreijns, Anneke Ellerbroek, Annemieke Postema, Thea Boekhout. 

De evenementen commissie heeft in december 2024 Anneke Ellerbroek mogen verwelkomen en in 

mei 2025 Annemieke Postema. Wij zijn heel blij met deze versterking!!! 

Een frisse blik en nieuwe ideeën zijn altijd welkom. De commissie heeft als opdracht het organiseren 

van het facilitaire deel van algemene activiteiten en de inhoudelijke voorbereiding van de Nicolaas 

van der Mondelezing. 

Ook dit jaar is het zoeken naar nieuwe en verrassende locaties voor de verschillende activiteiten de 

grootste uitdaging. Bij een aantal activiteiten blijkt dat er een vraag is naar meer interactie, hierop 

probeert de commissie in te spelen.  

Voor de komende Nicolaas van der Mondelezing in 2026 hebben zich al verschillende ideeën 

aangediend. We denken ver vooruit, maar de ervaring leert ons dat dit nodig is.  
 

Mededeling Grote Excursiecommissie voor Algemene Ledenvergadering 2025 
De Grote Excursie is dit jaar 21 Juni en gaat naar de Maliebaan.  

We starten bij Podium Oost met 3 lezingen: 

• De geschiedenis van de Maliebaan door Tolien Wilmer  
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• Het Maliespel door Paul Broekema van het Eloyengasthuis 

• De Maliebaan in de Tweede Wereldoorlog door Ad van Liempt 

Na de lunch start de rondleiding over de Maliebaan o.l.v. gidsen van het Gilde en zullen we bij diverse 

markante gebouwen stilstaan of naar binnen gaan waaronder het gebouw van de vrijmetselaarsloge. 

Tot besluit wordt er net om de hoek van de Maliebaan een afsluitende borrel geschonken in het pand 

van het KFHeinfonds. 

Wij zijn als commissie nog op zoek naar nieuwe leden. Als u interesse heeft, laat het dan weten. 

 

Mededeling Tijdschrift 
Presentatie themanummer Oud-Utrecht 100 jaar De Gemeenschap 

De redactie van Tijdschrift Oud-Utrecht nodigt de leden graag uit voor de presentatie van het 

dubbeldikke themanummer rond 100 jaar De Gemeenschap (kunst, literatuur, muziek, film en 

architectuur 1925-1941). Ook blikken we gezamenlijk terug op het afgelopen halfjaar met vieringen, 

tentoonstellingen en activiteiten over De Gemeenschap, afgewisseld met een muzikale en filmische 

noot. De feestelijke bijeenkomst vindt plaats op donderdag 12 juni 2025 vanaf 15 uur in het 

auditorium van Museum Catharijneconvent. Vooraf kan op eigen gelegenheid eventueel een bezoek 

worden gebracht aan de tentoonstelling 'Tussen hemel en oorlog. Kunst en religie in het interbellum'. 

Aanmelden voor de bijeenkomst is noodzakelijk, dit kan vanaf 20 mei via de agenda op de website. 

 

Mededelingen Redactie Jaarboek 
Het komende nummer (Jaarboek 2025) is opnieuw een themanummer, gewijd aan de contacten van 

Utrecht met de omgeving (regionale, nationaal en internationaal) en omgekeerd., d.w.z. de invloed 

van dergelijke contacten op Utrechtse personen en instellingen. Het redactielid Marijke Huisman 

coördineert dit nummer en zet daarbij haar universitaire connecties in. Het is de bedoeling van de 

redactie om waar mogelijk de onderzoeks- en onderwijsresultaten in de opleiding Geschiedenis, 

uiteraard voor zover die raakvlakken hebben met de geschiedenis van Utrecht,  te benutten voor of te 

betrekken bij bijdragen aan het Jaarboek, zeker waar het themanummers betreft. 

We hebben dit jaar twee nieuwe redactieleden mogen begroeten: 

• dr. Bouke van Gorp, een aan de Universiteit Utrecht verbonden cultureel geograaf met een 

brede interesse in vraagstukken rondom representaties, toerisme, erfgoed en landschap. 

• Dr. Niels Bokhove, filosoof en publicist over letterkunde, i.h.b. Utrechtse schrijvers en 

dichters. 

 

Mededelingen van Schrijfgroep DUIC 
In 2024 zijn er 24 afleveringen van Op pad met Oud-Utrecht verschenen in DUIC. Deze zijn ook allen 

op de website van Oud-Utrecht geplaatst en (de meesten) ook op de website van DUIC. We komen als 

schrijversteam enkele malen per jaar bij elkaar om een planning van nieuwe bijdragen te maken en 

andere zaken zoals een onvoorziene publicatie pauze van DUIC rond te jaarwisseling, of iets dergelijks 

te bespreken. Tijdens de laatste bespreking hebben drie leden, Willem Vonhof , Mario Gibbels en op 

termijn ook Bert Poortman, aangegeven te willen stoppen. Van Willem, Ton en Bert zal te zijner tijd 

met een nog te plannen etentje afscheid worden genomen.  

We zijn dus nog op zoek naar andere schrijvers. Ton Meijers heeft zich al wel gemeld als potentiële 

nieuwe schrijver maar dit heeft nog niet geresulteerd in een verhaal. 

 

Ledenadministratie Oud-Utrecht 
Het aantal leden van Oud-Utrecht blijft groeien. Ook in 2024 weer meer leden dan het jaar ervoor, 

2591 leden. De groei is ingezet in 2018 en gaat onverminderd door. De verwachting is dat ook in 
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2025 er weer een groei zal zijn gebaseerd op de vele inschrijvingen die al in 2025 zijn binnen 

gekomen. 

 

Het streven is om meer jongeren te betrekken bij Oud-Utrecht. Helaas is dat nog steeds niet aan de 

orde. Leden worden vaak lid rond hun pensioenleeftijd. (Niet van alle leden is de leeftijd bekend.) 

 

Waarom wordt je lid van Oud-Utrecht? Bij inschrijving wordt deze vraag gesteld. Van de ca. 200 

nieuwe leden geeft de helft als reden op via publicatie in bijvoorbeeld de DUIC en via vrienden, hoort 

zeg het voort. Opvallend is dat Social Media in 2024 minder nieuwe leden heeft opgeleverd. 

 

 

Bij uitschrijven wordt gevraagd waarom? Natuurlijk kan je geen reden opgeven maar hebben we toch 

wat gegevens. Hierin zie je ook duidelijk dat de vereniging veel oudere leden heeft, 39 overleden 

leden en 18 zieke leden moesten helaas om die reden de vereniging verlaten. 
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Dan is er ook nog een overzicht waar de leden van Oud-Utrecht wonen. De meeste leden komen uit 

de stad Utrecht. Oud Utrecht heeft ook 305 leden die buiten de provincie Utrecht wonen. Dat is bijna 

12 % van het ledenbestand. 

 

Oud Utrecht heeft besloten meer informeel te communiceren met de leden. Inmiddels wordt van 

nieuwe leden de roepnaam gevraagd en proberen we die ook te gebruiken in de communicatie. 

Inning van de contributie gaat voor een groot deel via automatische incasso, 1841 leden hebben een 

incassomachtiging afgegeven. (Bij nieuwe leden is dat ook een verplichting sinds 2018) Het sturen 

van betaal verzoeken per post is erg kostbaar met de huidige hoge portokosten. Het streven is nog 

meer leden naar automatische incasso te laten gaan. 
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